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Parautvalget  

Møte nr. 1 2018-2020   

Søndag 11. november 2018 kl. 16.00 

 

Radisson Park Inn, Gardermoen 

 

 

Referat: 
 

 

  

1) Utvalgets rolle/mandat 

2) Infosaker 

3) Rapport fra gren 

4) Økonomi 

5) Representasjon kommende sesong 

6) Handlingsplan (SUM) 

7) Annet 

    - VI stiftelsen 

    - Møteplan 

 
 

Til stede: 

- Fra utvalget: Sveinung Karlsen (leder), Anne Cathrine Enstad, Bjørn-Inge Drabløs, 

Bjørg Sissel Kvannli, Mariann Vestbøstad Martinsen 

- Fra administrasjonen: Anne Ragnhild Kroken  

 

 

Forfall: Ingen 

 

I og med at dette var første møtet i denne tingperioden  -  hvorav tre medlemmer er nye, 

brukte vi først litt tid på presentasjon og klargjøring av forventninger og roller. 

 

 

1. Utvalgets rolle/mandat 

Anne Ragnhild, med bistand av Bjørn-Inge og Anne Cathrine (som er med fra forrige 

perioden) brukte en del tid på å gjennomgå utvalgets rolle og mandat.  Tok her 

utgangspunkt i en presentasjon som senere er sendt til utvalgets medlemmer. 

 

For ordens skyld  -  utvalgets mandat er: 

«Å arbeide for integrering av funksjonshemmede innen bredde og rekruttering i  

Norges Skiforbund».   
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2. Infosaker 

Anne Ragnhild orienterte kort: 

o Deaflympics 2019  -  her må vi klargjøre uttakskriterier. 

o Har vært endel uklarheter i samarbeiodet mellom NSF og NSSF de siste årene.  

Foran inneværende sesong samarbeider en kun mht reiseopplegg. 

o For øvrig er det mye god informasjon på hjemmesiden  - egen fane under 

Norges Skiforbund. 

 

 

3. Rapport frå gren 

Utgikk på dette møtet.  

 

 

4. Økonomi 

Anne Ragnhild la frem regnskapsrapport.  Utvalget har god økonomi, og Anne Ragnhild 

avklarer snarest med sentraladm. hvorvidt det kan lyses ut midler for breddetiltak i krets 

og klubb (dette er i ettertid utlyst, med søknadsfrist 15.12.18). 

 

Budsjettprosessen for 2019 er i gang  -  ramme på rundt kr 2 000 000.  

  

 

5. Representasjon kommende sesong 

Anne Ragnhild hadde en liste med aktuelle arrangementer -  sendt ut i ettertid.  Følges 

opp på nytt i neste møte. 

 

 

6. Handlingsplan (SUM) 

Saken utsettes til neste møte. 

 

 

7. Eventuelt 

VI-stiftelsen inviteres til neste møte. 

 

Møteplan: 

o Søndag 06.01.19  -  Gardermoen 

o Søndag 28.04.19  -  Gardermoen 

 

 

Møtet slutt klokka 20.00 

 

 


